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Vertrouwelijk over OMT advies van vandaag, gevolgd door BAO: OMT adviseert om bij nauwe contacten (in BCO en via notificaties

CoronaMelder) na 5 dagen met PCR te testen, ook asymptomatisch. NB:5 dagen gaat bij CoronaMelder over dag van contact. Dan

bij negatieve test quarantaine opheffen. Waarom niet, zoals voorgesteld, op dag 3 én 7 testen? Overweging is ‘alsje één test doet

is dag 3 te vroeg en als je twee testen doet doe je 1 test voor niets.” Waarom is 5 dagen te laat? Hoe sneller je test, liefst voordat je

symptomen hebt, hoe meer je verspreiding kunt voorkomen. Voor 3 dagen testen heeft echter geen zin. Dat laten de modellen van

het RIVM ook zien.

Verwachting dat MR hier morgen een besluit over neemt en dan dinsdag (avond?) er een brief over naar de Kamer kan. De PCR

capaciteit moet dan wel voldoende. Zou goed zijn als PCR vooral gebruikt kan worden voor zorgpersoneel, mensen zonder klachten

en andere specifieke groepen voor wie PCR meer geschikt is dan sneltesten. Komende dagen wordt berekend of laboratoria

voldoende PCR capaciteit hebben, als het antwoord ‘ja’ is, kan de notificatie van CoronaMelder worden aangepast. Er ligt nu

voorstel om bij drie GGDen de zelftesten te evalueren.

Wat moet er gebeuren voordat notificatie CoronaMelder aangepast is naar ‘testen zonder klachten’? Wat moet er aangepast

worden in de CoronaMelder en wat in het proces van de GGD? Zijn we hier klaar voor?

Slides van vorige week met getallen (aantal downloads en andere cijfers). Welke getallen mogen leden begeleidingscommissie

delen indien ze met pers contact hebben. RWIS Bedoeling is wel dat er spoedig open data komen.

Aantal downloads kunnen vast genoemd worden. Vandaag 30.000 keys geupload. Slechts 0,3% is op moment van melding bij GGD

in beeld, zijn prachtige cers BAER i doel is om deze informatie Open Source te maken.


